



For immediate release:
22 August 2018

Celebrate Mid-Autumn Festival with NagaWorld's Signature Mooncakes and more!

Phnom Penh, Cambodia, 22 August 2018 – Celebrate family togetherness during this year's Mid-Autumn Festival and pamper your loved ones with exquisitely hand-crafted signature mooncakes produced by NagaWorld's award-winning Chinese restaurants, Fortune Palace and Hall Of Golden Chimes, the winners of World Luxury Restaurant Awards this year.

Freshly baked daily following traditional recipes with premium imported natural ingredients, the signature mooncake flavours include classic Superior White Lotus and all-time favourite Pandan, while brand new varieties include Golden Corn and Tangerine Peel with Red Bean. Superior White Lotus mooncakes are filled with silky smooth white lotus seed paste made from top-grade imported lotus seeds complemented with a light and delicate crust, guaranteed to satisfy your mooncake cravings. Meanwhile, the popular Pandan variety elevates the lotus filling with an infusion of fragrant pandan leaves. Other must-try mooncakes include the newly-concocted Golden Corn and Tangerine Peel with Red Bean, boasting natural delicate sweetness from the premium quality ingredients. All flavours come with the options of plain or with double yolk.

Encased in an ornately-decorated golden box, perfect as a gift for this festive season, all mooncakes are available for sale from \$10 each or in a set of four from \$34. From now till 2 September, enjoy a **20% Early Bird discount** when you pre-order or get **30% off** for orders of 50 box sets or above. These signature mooncakes are available for purchase directly from NagaWorld Lobby Lounge, Naga2's Golden Bowl and Food Pavilion as well as Hall of Golden Chimes and Fortune Palace, or by pre-ordering via email to dining@nagaworld.com.

Rejoice in the lively festivities throughout NagaWorld from now till 30 September featuring Chinese cultural performances, lantern parades, colourful decorations and more. Celebrate a special Mid-Autumn Festival at the multi-award winning world class Integrated Resort NagaWorld!

###



About NagaWorld

With the latest expansion, NagaWorld now consists of 1,658 suites and deluxe rooms, 27 food & beverage outlets and clubs, two all-suite luxurious spas, a state-of-the-art, 2,000-seater NABA Theatre at Naga2, Cambodia's first underground shopping gallery operated by China Duty Free Group, extensive entertainment services and premium meeting spaces.

For media enquiries or photos, please contact:

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: melanieloong@nagaworld.com</p>	<p>Ms. Phouk Solinda Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: phouksolinda@nagaworld.com</p>
---	--



សម្រាប់ចុះផ្សាយបន្ទាន់
២២ សីហា ២០១៨

ណាហ្គាវើលដ៍ ជាកំលក់នំព្រះខែសំលាត និងផ្តល់ជូននូវភាពរីករាយដ៏សម្បូរមែម!

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី២២ ខែសីហា ឆ្នាំ២០១៨ ៖ ជួបជុំក្រុមគ្រួសារ និងប្រារព្ធបុណ្យសែនព្រះខែ ជាមួយនឹងនំព្រះខែថ្លៃយ៉ាងផ្ចិតផ្ចង់នៅភោជនីយដ្ឋានចិន Fortune Palace និង Hall of Golden Chimes ដែលជាភោជនីយដ្ឋានឈ្នះពានរង្វាន់ពិភពលោករបស់ណាហ្គាវើលដ៍ក្នុងឆ្នាំនេះ។

ដុតថ្មីរៀងរាល់ថ្ងៃតាមបែបប្រពៃណីជាមួយគ្រឿងផ្សំគុណភាពខ្ពស់នាំចូលពីបរទេស នំសែនព្រះ ខែរបស់ណាហ្គាវើលដ៍ ផ្តល់ជូននូវនំសជាតិឆ្ងាញ់ប្លែកៗជាច្រើនជម្រើស ដូចជា រសជាតិគ្រាប់ឈូក រសជាតិស្លឹកតើយ ព្រមទាំងនំសជាតិថ្មី ដូចជា រសជាតិពោត និងរសជាតិក្រូចឃ្វិចជាមួយសណ្តែកក្រហម ជាដើម។ អតិថិជន អាចជ្រើសរើសនំសែនព្រះខែធម្មតាដែលគ្មានស៊ុត ឬមានស៊ុតពីរកំប៉ា ន។ រីករាយពិសាតាមចិត្ត!

វេចខ្ចប់ក្នុងប្រអប់ពណ៌មាសដ៏ស្រស់ស្អាត និងស័ក្តិសមជាកាដូក្នុងឱកាសបុណ្យសែនព្រះខែនេះ នំ ព្រះខែណាហ្គាវើលដ៍ទាំងអស់នេះត្រូវបានដាក់លក់ក្នុងតម្លៃចាប់ពី ១០\$ ក្នុងមួយដុំ ឬចាប់ពី ៣៤\$ ក្នុងមួយប្រអប់ដែលមាន ៤ ដុំ។ ចាប់ពីឥឡូវនេះរហូតដល់ថ្ងៃទី ២ កញ្ញា អ្នកនឹងទទួលបាននូវ ការបញ្ចុះតម្លៃពិសេស ២០% នៅពេលអ្នកកម្ចីងទុកមុន ឬបញ្ចុះតម្លៃ ៣០% សម្រាប់ការកម្ចីងនំ ៥០ ប្រអប់ ឬលើសពីនេះ។ អ្នកអាចមកជានំសែនព្រះខែនាំលាភដោយផ្ទាល់នៅសាលទទួលភ្ញៀវនៅ ណាហ្គាវើលដ៍ ភោជនីយដ្ឋាន Golden Bowl ភោជនីយដ្ឋានក្រោមដី Food Pavilion ភោជនីយដ្ឋានចិន ប្រណីត Hall of Golden Chimes នៅណាហ្គាវើលដ៍ ២ និងភោជនីយដ្ឋានចិន Fortune Palace នៅណាហ្គាវើលដ៍ ១ ឬអាចកម្ចីងមុនតាមរយៈអ៊ីម៉ែល dining@nagaworld.com ។

មិនតែប៉ុណ្ណោះ លោកអ្នកអាចមកទទួលយកនូវបទពិសោធន៍ដ៏រីករាយនៅណាហ្គាវើលដ៍ ចាប់ពី ឥឡូវនេះ រហូតដល់ថ្ងៃទី ៣០ កញ្ញា ដែលរួមមាន ការសម្តែងសិល្បៈបែបចិន ការសម្តែងពិសេសអប អរុបុណ្យសែនព្រះខែ ការតុបតែងដ៏ស្រស់ស្អាត និងកម្មវិធីកម្សាន្តសប្បាយៗជាច្រើនទៀត។ រីករាយ និងប្រារព្ធបុណ្យសែនព្រះខែនៅណាហ្គាវើលដ៍ មណ្ឌលកម្សាន្តចម្រុះឈ្នះពានរង្វាន់លំដាប់ពិភព លោក!



###



អំពីណាហ្គាវើលដ៍

ជាមួយការពង្រីកបន្ថែមថ្មីចុងក្រោយ ណាហ្គាវើលដ៍ មានបន្ទប់ប្រភេទស្វីត និងដីលុច្យជាង ១.៦៥៨ បន្ទប់ ភោជនីយដ្ឋាន បារនីយដ្ឋាន និងក្លឹប ២៧ កន្លែង មណ្ឌលស្បៀងប្រណីតពីរ សាលមហោស្រព NABA ដែលមាន ២.០០០ កៅអីនៅណាហ្គាទី ២ ផ្សារទំនិញរួចពន្ធប្រតិបត្តិការដោយក្រុមហ៊ុន China Duty Free Group ដែលជាផ្សារទំនើបក្រោមដីទីមួយក្នុងប្រទេសកម្ពុជាដែលមានលក់ទំនិញ ម៉ាកអន្តរជាតិល្បីៗ សេវាកម្សាន្តសម្បូរបែប និងសាលប្រជុំដែលបំពាក់ដោយបរិក្ខារទំនើបៗ ។ សម្រាប់សំណួរទាក់ទងនឹងការផ្សព្វផ្សាយ ឬរូបភាព សូមទាក់ទងមកកាន់ ៖

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: melanieoong@nagaworld.com</p>	<p>កញ្ញា ភោគី សូលីនដា Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: phouksolinda@nagaworld.com</p>
---	---



即时发布:

2018 年 8 月 22 日

享金界金牌月饼至尊品味！

金边 22 日讯，月到中秋分外明，阖家欢聚庆团圆！在这月圆花好时刻，让金界获奖餐厅精心烘制的金牌月饼，伴您和亲友挚爱欢度佳节！口味独特的金牌月饼，乃由今年世界奢华餐厅大奖得主的御品轩及金銮殿中餐厅，诚意为您奉上。

坚持选用优级的进口上等材料，并以传统手工每日新鲜烘制，四款月饼口味包括经典的白玉莲蓉、广受欢迎的翡翠班兰，以及独特创新的黄金玉米及陈皮红豆。

口感如绸缎般丝滑的白玉莲蓉，是以顶级的湘湖莲子制成，裹入薄薄的饼皮，尝之令人心满意足；而翡翠班兰，以新鲜摘采的香兰叶榨汁混入莲蓉制馅，香气诱人；另外必尝的黄金玉米及陈皮红豆，选用天然上好的豆品磨蓉成馅，尝出幸福的微甜甘香。全部月饼口味备有原味及双黄选择。

此外，设计大方得体的金龙月饼礼盒，最适合佳节送礼，各款口味月饼的每枚售价为 10 美元起，四枚礼盒装则每盒 34 美元起。从现在至 9 月 2 日，可享八折优先特惠价，或预定 50 盒以上，即享七折团购特价。

如今，您可在金界酒店的御品轩中餐厅及大堂酒廊，或金界 2 的金銮殿中餐厅、金大碗面馆及美食广场，购买金牌月饼。或电邮至 dining@nagaworld.com 预定。

体验别具风味的中秋佳节，即日起至 9 月 30 日前来金界，尽情观赏中华传统文化表演、灯笼游行、色彩璀璨的灯火装饰等，可谓赏心悦目。莅临屡获殊荣的世界级综合度假酒店，金界伴您共庆中秋佳节！

###



关于金界

最新扩建的金界娱乐城，设施包括 1,658 酒店套房及豪华客房、27 家主题餐厅及酒廊等、两家奢华级水疗中心、一座拥有 2,000 观众席的 NABA 歌剧院、柬埔寨第一家由中免集团运营的免税购物地下商街、丰富多元的娱乐选择以及顶级的会展及宴会设备。媒体咨询，敬请联系：

龙美伶女士

资深市场传讯经理

电话: (+855) 10 737 684

电邮: melanieloong@nagaworld.com

李嘉宝女士

资深市场传讯主任

电话: (+855) 10 859 113

电邮: britneyli@nagaworld.com